
   Zápis ze zasedání výboru základní odborové organizace ÚOCHB AV ČR v.v.i. 
 
          Ič. 31.05.2017 3V 
Dne: 31.5.2017 
 

Přítomni: Baňková M. (MB), Barták Z. (ZB), Günter J. (JG), Hniličková J. (JH), Pokorná 

J. (JP), Poncar P. (PP), Vondrášek J. (JV)  

     Hosté:     Žáková L. 

 

1. JV na podnět paní Žákové navrhl řešit dovybavení seminárních místností a 

kuchyněk v celém areálu ústavu – varné konvice, mikrovlnky, nádobí 

(hrnky, talíře), případně kávovary. Paní Žáková zjistí současný stav do 9. 6. 

a navrhne nákup vybavení (podle počtu míst) pro jednotlivé místnosti, které 

bude předloženo vedení ústavu k realizaci ze SF. 

2. JV navrhl zřídit výbor pro chatu v Dolní Malé Úpě, který bude 

shromažďovat připomínky od ubytovaných ke zlepšení vybavení, vzhledu a 

pobytu na chatě a podávat podněty k úpravám na chatě vedení ÚOCHB. 

Navržené složení výboru: M. Baňková, J. Hniličková, P. Poncar, K. Šobíšek 

a L. Žáková. V červnu by se měla uskutečnit hloubková inspekce stavu 

chaty vedená správcem (JG) k určení priorit pokud jde o úpravy a 

vybavení. 

3. Byla diskutována otázka výšky mezd a jejich úpravy vzhledem k inflačnímu 

vývoji a tarifní mzdě a speciálně s důrazem na některé profese, které jsou 

pro ÚOCHB důležité. Vedoucí HR (A. Rozinková) byla požádána o analýzu 

srovnání mezd na pozicích v servisních a nevědeckých odděleních 

s celostátními průměry mezd. Návrh řešení bude předložen vedení ústavu 

a radě instituce jako podklad pro další jednání.  Jako nejschůdnější se jeví 

navýšení tarifní složky mzdy všem zaměstnancům případně zvýšení limitu 

mzdového balíčku na oddělení pro vedoucího týmu.  

4. Byla řešena otázka působení lékaře v ústavní ordinaci – bylo diskutováno, 

zda nezájem ze strany lékařů není způsoben neadekvátní platovou 

nabídkou. Doporučeno jednání s HR a ekonomickým oddělením o 

případné změně inzerátu a využití jiných kanálů (inzerce na lékařské 

komoře) k nalezení vhodného kandidáta. 

5. Byla diskutována problematika příspěvku na obědy pro PhD studenty (se 

zkráceným úvazkem) z SF. Jako jedna z variant se jeví využití tzv. 

dobrovolného fondu z benefitů ostatních zaměstnanců, kteří se přímo pro 

tento účel zřeknou svého nároku na benefity. Ostatní varianty budou 

diskutovány po analýze, o jaký okruh a počet studentů se jedná a kolik lze 

na věnovaných benefitech získat. 

6. Po schůzce s vedením ústavu a pobídce na aktivity vedoucí k využití SF 

byly diskutovány další návrhy aktivit. Bylo konstatováno, že se zjevně 

nepodaří vyjít vstříc všem, možné řešení je diverzifikovat příspěvky podle 

typu aktivit - kultura, sport, zdraví, případně dalších, které vzejdou z návrhů 

zaměstnanců. Pro děti JP navrhuje například akce na MDD, zvážit zřízení 



masérny v areálu, nebo obnovit krátkodobé tematické víkendové zájezdy 

nebo sobotní lyžařské zájezdy. 

7. MB seznámila výbor s odesláním čtvrtletních členských příspěvků na OS 

PVV. 

8. JG navrhl řešit otázku působení v orgánech svazu bývalých členů výboru 

pana Mařáka (spol. výbor) a paní Pražákové (revizní kom.)  odebráním 

souhlasu s jejich nominací OO ÚOCHB . Hlasování o obou případech: 7 

pro, 0 proti, 0 zdržel . 

9. Výbor byl informován o postupu řešení zjištěného schodku na účtu OO 

ÚOCHB. Právním oddělením ÚOCHB AV ČR byl vypracován návrh dohody 

s panem Mařákem jako disponentem účtu OO o narovnání schodku. Tuto 

dohodu pan D. Mařák konzultuje se svým právním poradcem před jejím 

podpisem. Za OO ÚOCHB řeší tento problém JV, MB a JUDr. Brixiová 

z právního oddělení. 

 

Zapsal .    J. Günter                                                      Schválil:   J.Vondrášek 


